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VELKÁ BRITÁNIE: Co tak se namazat krémem na boty a vyrazit do Velké Británie? Hezky na člunu,
francouzské námořnictvo vás ještě s potěšením doprovodí, aby se vám náhodou po cestě něco
nestalo. A v ostrovní zemi si pak můžete zcela zdarma užívat služeb luxusního hotelu, včetně stravy.
A to vše na náklady britských daňových poplatníků!

Vůdce Strany Brexitu Nigel Farage ve středu zveřejnil  video, v němž navštívil hotel v
Anglii, který zavřel dveře britské veřejnosti, zatímco v něm žijí vetřelci pokoušející se
získat ve Spojeném království status azylanta. Farage pokračoval ve svém novinářském úsilí
odhalit rozsah epidemie nelegální invaze ve Spojeném království, cestoval do hotelu v Bromsgrove v
hrabství West Midlands, o němž informoval, že ubytovává 147 vetřelců, zatímco odmítal přijímat
rezervace od Britů.

Farage byl informován zaměstnanci hotelu, kteří se přiznali k práci pro pracovní smluvní
společnost Serco, která poskytuje azylové služby pro vládu, že v hotelu je zákaz natáčet a
byl nucen odejít. Farage následně varoval, že pokud budou žádosti o azyl od vetřelců ubytovaných
v hotelu zamítnuty, tak pořád zůstanou na venkově, kde sbírají ovoce, pracují v obchodě s hadry v
Leicesteru apod. “Přesunou se do ilegálního hospodářství v této zemi.”

Farage řekl, že konzervativní vláda pod vedením premiéra Borise Johnsona s tím nic
nedělá. „Na Bílých útesech Doveru je velký nápis  „Všichni vítejte“. Stojí nás to
majlant,” řekl a dodal, že vláda nemá ponětí, kdo jsou vetřelci, kteří vstupují do země, a varoval, že
někteří z nich  mohou v zemi šířit islamistickou ideologii ISIS. „Už jsme v naší zemi viděli
neúspěšné žadatele o azyl, kteří páchali hrozné činy. Neměli bychom to dělat,” prohlásil.

Každý žadatel o azyl ve Spojeném království dostává od vlády týdenní dávky ve výši nejméně
35,39 liber, stejně jako vládou poskytované ubytování a přístup ke zdravotní péči Národní
zdravotní služby (NHS) a vzdělávání dětí ve věku od pěti do 17 let financované daňovými
poplatníky. Zpráva Národního kontrolního úřadu (NAO) o azylovém ubytování a podpoře, která byla
zveřejněna 3. července, uvádí, že v současné době je od vlády k březnu 2020 podporováno
přibližně 48 000 žadatelů o azyl, což je více než dvojnásobek celkového počtu
zaznamenaného v roce 2012.

Zpráva očekává, že náklady na bydlení a podporu žadatelů o azyl dosáhnou v letech 2019 až
2020 zhruba 4 miliard liber. Nicméně  Farage řekl, že se domnívá, že se jedná o obrovské
podcenění, a varoval, že britský daňový poplatník bude mít na krku mnohem větší částku. Počet
žadatelů o azyl v zemi bude pravděpodobně vyšší i ve skutečnosti, a to s ohledem na zvýšené vlny
nelegální migrace lodí z Francie, kdy vetřelci plují malými gumovými čluny přes Lamanšský průliv
stále častěji.

Náklady na tento program ze strany britské vlády si také vyžádaly lidskou daň. V červnu  súdánský
invazista pobodal v glasgowském hotelu, kde byl ubytován, šest lidí, včetně policejního
důstojníka, Davida Whytea, který byl vážně zraněn. Súdánec Badreddin Abadlla Adam, si údajně
stěžoval na ubytování v hotelu, které mu bylo poskytnuto, údajně řekl přátelům, že jídlo, které
dostával zdarma, mu dostatečně nechutnalo a příliš často dostával špagety se sýrem.
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Abadllu Adama během jeho řádění zastřelila policie. Avšak škody, které způsobil, a omezení
veřejných shromáždění během koronaviru nezabránily stovkám lidí v nezákonné účasti na jeho
pohřbu počátkem tohoto měsíce. Účastníci pohřbu tak de facto potvrdili, že s jeho útokem souhlasí.

Farage si vzal za úkol zdokumentovat rostoucí problém nelegální invaze v kanálu La
Manche a tvrdil, že média hlavního proudu se mýlí, když tuto otázku přehlížejí, a že jsou
„mimo kontakt“ s britskou veřejností. V květnu natočil přeplněný malý gumový člun uprostřed
Lamanšského průlivu. Ve své zprávě, Farage obvinil francouzské námořnictvo, že aktivně
doprovázelo lodě nelegálních vetřelců do britských teritoriálních vod, než je předalo pohraničním
silám Spojeného království.

Toto tvrzení bylo podpořeno reportáží Olivera Lanea z londýnského Breitbartu, který odhalil, že
údaje z transpondéru francouzského námořnictva ukazují, že Francouzi nejen provázeli vetřelce, tak
jak to ukázal Farage, ale že před týdnem dokonce  provedli osobní předání člunu plného
vetřelců. Letos bylo zatím zaznamenáno přes 3 285 vetřelců, kteří se dostali k britským
břehům nelegálně přeplutím kanálu La Manche, přičemž ve čtvrtek ráno připlulo k Doveru
dalších 14 plných člunů. Několik vetřelců si po svém příjezdu pořizovalo selfie, jak se sluní
na pláži.

Tak co, vyrazíte taky do Británie? Ale žádný pas a hlavně nezapomenout na začátku zmíněný hnědý
nebo černý krém na boty, ať máte jistotu, že to vyjde… 

Na video v AJ se můžete podívat zde:


